
284/2018 w  sprawie przygotowania szkół ponadpodstawowych w powiecie myśliborskim do 

przeprowadzenia rekrutacji w roku szkolnym 2019/2020 

 

Zgłoszona przez radnego Jarosława Ostrego interpelacja podczas LI Sesji Rady Powiatu                 

w Myśliborzu w dniu 18.06.2018 roku. 

 

Treść zapytania: Proszę przedstawić symulację potrzeb w zakresie m.in. niezbędnych 

remontów, zakupów, wyposażenie  oraz liczby sal dydaktycznych w poszczególnych szkołach,   

w celu realizacji ww. zadania. 

Proszę  aby w założeniach do przyszłorocznego budżetu uwzględnić potrzeby szkół 

ponadpodstawowych w zakresie m.in. niezbędnych remontów oraz zakupów niezbędnego 

wyposażenia, w celu realizacji ww. zadania. 

 

 

Treść odpowiedzi: 

Informuję, że  z informacji, które zostały przekazane przez dyrektorów szkól wynika, że 

podczas kumulacji roczników, która rozpocznie się w 2019 roku nie powinno być problemów 

z obowiązkiem realizacji nauki. Obecnie w zespołach uczy się ok. 350 do 500 uczniów 

natomiast we wcześniejszych latach to liczba od 800-1200. Rozważana jest możliwość 

prowadzenia zajęć w systemie dwuzmianowym. Dokładne analizy zostaną jeszcze 

przeprowadzone.  

 


